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Slavica Lemaić više nije na čelu Slavonskobrodskog HDSSB-a, točnije, nije više niti u toj stranci. 

Danas je potpredsjednica Glavnog odbora i članica Predsjedništva novo osnovane stranke 

Nacionalnog foruma na čijem se čelu nalazi dr. Nikica Gabrić. Osobno je to objavila  na 

današnjoj konferenciji za novinare te odgovorila na pitanja novinara. 

-Gdje se dogodio prijepor između Vas i HDSSB-a? I koji su motivi za pristupanje Nacionalnom 

forumu? 

-Nije bilo nikakvog prijepora ili sukoba. Dapače, zahvalna sam HDSSB-u na puno toga, prije 

svega, političkom iskustvu koje sam stekla s njima. Bivšoj stranci želim i dalje puno uspjeha uz 

nadu da ćemo u budućnosti surađivati na dobrobit našega grada, i cijele regije Slavonije i 

Baranje. Neznatno ću vas ispraviti. Ja nisam prešla u Nacionalni forum nego sam jedan od 

njegovih osnivača na nedavnoj Osnivačkoj konvenciji u gradu Zagrebu. Primarni motiv mog čina 

je temeljna ideja Nacionalnog foruma da je vrijeme da prestanemo voditi politiku koja nas svađa 

i razdvaja nego tražiti ono što nas spaja.  

-Što nas to spaja? 

-Duboka gospodarska kriza u kojoj se nalazimo i iz koje među rijetkima u Europi ne izlazimo. 

Svjedoci smo više nego teškog gospodarskog i socijalnog stanja u Slavonskom Brodu iz kojeg 

svakodnevno u potrazi za kruhom širom svijeta odlaze i mladi i stari. Iz iste obitelji Brod 

napuštaju i otac, i sin, i kćer. Dobiti posao je kao dobiti glavni zgoditak na Lotu. Neću ovom 

prilikom govoriti kako smo došli i tko nas je doveo u takvo stanje. Važnije je izaći iz njega. To je u 

interesu svih, i hvatanje u koštac s tim problemom je ono što nas treba spajati, sve političke 

opcije, građanske inicijative, sve građane. Zato se mi u Nacionalnom forumu nećemo odviše 

baviti drugim strankama i ideološkim temama koje uzrokuju nove podjele, već, idejama i 

projektima koje će Hrvatsku učiniti partnerom s Europom. Idejama i projektima koje će 

Slavonski Brod učiniti gradom visoke kvalitete življenja, iz kojeg se neće odlaziti, već, vraćati i 

dolaziti. 

-Dosta optimistična budućnost. 

-A zar je rješenje apatija, depresija i nastavak današnjih negativnih trendova? Može se! Uništena 

je Veterinarska stanica. Točno. Ali zašto se u Slavonskom Brodu ne bi izgradila nova? Zar mi ne 

znamo očistiti i spakirati pile već naši peradari iz županije i okolnih županija moraju šlepere slati 

u Varaždin. Ne možemo li izgraditi moderne industrijske zone u kojima će se graditi primjerice 



hladnjače ili prerađivački pogoni? Oživjela bi cijela Brodsko-posavska županija, a Slavonski Brod 

postao istinsko središte iste. 

-Na koji način pokrenuti takav investicijski ciklus? 

-Putem Europskih kohezijskih i strukturnih fondova, poštenijim radom HABOR-a, pravednom 

raspodjelom poticajnih sredstava iz državnih ministarstava, regionalizacijom Hrvatske, i aktivnim 

sudjelovanjem lokalne uprave. Litva je ulaskom u Europsku uniju za projekt energetski 

učinkovitih zgrada povukla stotine milijuna eura, zaposlila 24 tisuće ljudi, uposlila građevinski 

sektor i mnoge obrte, a svojim stanovnicima više od upola smanjila račune za grijanje i hlađenje, 

obnovila pročelja zgrada, i podigla im vrijednost nekretnina. E, to je put, a ne globe i prijetnje 

zbog energetskih certifikata. Znamo svi da je većina naših zgrada energetski neučinkovite. Idemo 

ih učiniti učinkovitima, uposliti naše građevinare, razne obrte, pretvoriti cijeli Slavonski Brod u 

veliko gradilište, a sve financirati novcima iz EU fondova. Dakle, može se i mora. Ili će Brođani 

samo plaćati članarinu Europskoj uniji, a novce će uzimati drugi hrvatski gradovi!? 

-Ima li Nacionalni forum kadrove za takve poduhvate? 

-Već sam istakla da za nas stranačka iskaznica nije osnova kadrovske politike, već, stručnost, 

kompetencije i poštenje. No, uvelike računamo na mlade, obrazovane kojima znanje, rad, 

poštenje, socijalna osjetljivost nisu fraze, i kojima je kriza izazov. 

-Koje je vaša sljedeća aktivnost u Slavonskom Brodu? 

-U drugi petak, 28.veljače u 18 sati u velikoj Sali Gradske knjižnice održat ćemo javnu tribinu na 

kojoj će sudjelovati i gospodin Gabrić i gdje ćemo konkretno govoriti o našem programu. 
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